
 Referat styremøte nr. 19 2021 - 23  

  
Til: Styre Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 22. februar 2023 kl. 20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Oddbjørn, Stig, Trond Jøran, Siri-Elise, Anniken (inn for Stig), Mona 

Forfall: Dorothea, Ove, Alv Arne, Halvard 

  
  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 114, 2021-23 
Godkjenning av referater 
 

 
Styrereferat nr. 17 fra 18/1-23 og styrereferat nr. 18 
fra 7/2-23 godkjennes. 
 
 

 

 
Sak 115, 2021-23 
Info 

 
Info fra kretsleder v/Arnfinn 
Fra Kretsledermøte: 
- Post-3 midler: Behandling av saken førte til at 
alternativ 2 av de foreslåtte løsningene ble vedtatt. 8 
kretser gikk inn for alternativ 2, som også var det 
Nordland Skikrets gikk inn for. Post-3 skal gå til 
rekruttering. Noe sentrale midler til koordinering av 
rekrutteringsarbeidet. 
- Arnfinn sitter i styringsgruppa for 
skiklubbutviklerordninga. Der er også Snuggerud 
fra skistyret, og Kullbeck fra Administrasjonen. 
- Holde oversikt over effekten av prosjektet. Viktig at 
tiltak rapporteres inn av skiklubbutvikler. 
- Godt mottatt i klubbene. Positive tilbakemeldinger 
fra klubber og skikretser. 
- Er underfinansiert. Viktig å prioritere dette. 
Skiforbundet/skistyret må sikre at 50% stilling i hver 
krets er finansiert. Få ordninga inn i systemet.  
Skistyrets jobb å prioritere eller skaffe ekstern 
sponsor. 
 

 

 
Sak 116, 2021-23 
Info fra grener 
 
 
 
 

  
Info fra grener: 
 
Langrenn v/Stig 
- Noen avlysninger av renn. 
- Hovedlandsrennet: Mange utøvere fra Nordland. 15 
gutter i 15 års klassen. Martin Steinmo har gjort en 
god jobb som Hovedreiseleder. Er pilotprosjekt på 
HL med felles smøring av ski. Mye organisering og 
logistikk. Har hyret inn en egen smøre- og logistikk 
ansvarlig. 
- et lag påmeldt på Kong Haralds Ungdomsstafett. 
Tynnere grunnlag for uttak etter avlyst uttaksrenn 
Nordlandscup på Stokmarknes. Egen jury som 

 



innstiller til uttaket. 
- Møte i styringsgruppa Team Elon og Team SNN. I 
gang med evaluering allerede nå. Utlysning til 
trenerroller. 
- Negativ tilbakemelding fra Sparebenk1 Nord Norge 
som sponsor. 
- Regnskapsfirma Accountor inngått avtale som 
sponsor for Nord Norsk Mesterskap. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Renn i Mo i Rana flyttet til Tärnaby. Mye vær. 
Stengte veier og ferge. Mye snøvær. Super-G avlyst. 
75 deltagere. Kjempefint arrangement. 
- Renn Ankenes. Samme der, med lite snø og mye 
vær. Kun Slalåmrenn gjennomført, som kvalikrenn. 
Kjørte mer konkurranse. 
- Mosjøen arrangerte KM. Første renn på 15 år. 
Arrangøren hadde strekt seg langt for å få til et bra 
arrangement. Helt annen bakke. Fornøyd med 
gjennomføring. 
- To trenere på Trener 3 kurs. Begynner å bli ferdig. 
- En parautøver, Mathias. Får være med på opplegg 
med Paralandslaget. Kjempebra at landslaget 
inviterer nye med. 
- januar: FIS-løpere på fartssamling på Hafjell. En 
junior 1 Norgesmester, Adriane Steinsvik fra Narvik 
vant kombinasjonsrennet. 
- Hovedlandsrennet Trondheim 
- Landsfinalen Telenorlekene, Oslo 
- NNM på Sortland 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran: 
- Veldig bra sesong. Siste del – mye og vått vær.  
- Bakkene mye i bruk. Har vært NM kombinert junior/ 
Norgescup kombinert. Har vært kretsrenn, 
telenorkarusell og skileik. 
- Norgescup Finale i Hopp i mars. Grunnet avlyst 
renn på Voss, flyttes det til Rana.  
- de som har trent aktivt har hatt stor framgang.  
- Brødrene Leiråmo har deltatt på Skandinavisk 
juniorlandskamp. 
- Hovedlandsrennet nå. 
 
Anlegg v/Oddbjørn: 
- Anleggshenvendelser til komiteer? 
- Klubb – Valnesfjord IL sendt inn sak på 
kunstsnøanlegg. 
 
Diskusjon- Hopp: 
- En har tatt kontakt med Tverlandet IL for å få Hopp 
til Bodø. Tverlandet fikk en mill. til anlegg fra NSF/ 
Samfunnsløftet. Prøve å få inn hopp. Hjelp fra 
skikretsen? 
- Skikretsen lobbyvirksomhet, idrettskretsen 
prioriterer sakene. Lars Bang jobber med anlegg i 



Bodø Kommune. NSFs Anleggsutviklere. 
- Veldig bra om det blir hopp i Bodø området. 
Ikke tenk for stort. Det viktigste er å være sammen 
med andre, og leke seg. Opptil 20 m bakker koster 
ikke all verden. Finner de interesse, så er det 
hoppbakke på Rognan. Ta kontakt, så skal vi vise vei 
for å få hjelp. Viktig å ikke tenke for stort. 
- Arbeidskrevende å drifte. Var nok noe av grunnen 
til at hoppmiljøet døde på Rognan. 
 
Mona orienterte om anlegg fra NSF: 
- NSF skal på befaring til Nordland etter at klubbene 
har tatt kontakt. Skal besøke Bodø Alpinklubb og 
Fauske IL Alpint, Svolvær Alpinklubb og Narvik (i 
forbindelse med ny VM søknad). 
De skal også på befaring til Levi i Finland for å se på 
snøproduksjonsanlegg og oppbevaring av snø. 
 

 
Sak 117, 2021-23 
Økonomi 
 

 
Regnskap v/Mona 
- Forsinket med årsavslutning, regnskapet ikke klart. 
Få det klart til styremøtet i mars. 
 
Midler fra Samfunnsløftet (750.000,-) skal 
rapporteres om to år. 
Midler til skipakker og arrangementsutstyr – 
rekrutteringsprosjekt. 
 
Diskusjon: 
- Penger til skisprell. Arrangementsutstyr i distriktene. 
- Type ski som de kan leke på. Skal være lek og artig 
på ski. 
- Innkjøp av rulleski – lengre og lengre 
barmarksesong. 
- Tilskudd til skileikelementer – helårsutstyr. Et sett i 
hver sone? Kostbare innkjøp. 
- Hva gir best effekt på rekrutteringen? 
- Klubbene tar ansvar for evt. innkjøp av 
skileikelementer. 
- Må stilles krav ved tildelinger. 
- Dette bør diskuteres i grenkomiteene, og komme 
tilbake til saken. 
 

 

 
Sak 118, 2021-23 
Skikretstinget 
 

 
Skikretstinget 13.-14. mai v/Arnfinn 
- Styremøte 12. mai 
- 13. mai før lunsj: Tema rekruttering, fagmøter. 
- Tinget lørdag kl. 13 til kl17-18. 
- Fortsette søndag 
- Plan 
- Årsrapporter 
- Tingpapirer 14 dager før. 
- Innkalling 1 mnd. Før. 
- Hotell Ramsalt 

 



- Dirigent: spør Kristin Hundstad 
- Program 
 
Valgkomite: 
- Kjønnsfordeling 40/60 
- Hvem tar gjenvalg – hvem ønsker ikke gjenvalg. 
Sendes så snart som mulig til kretskontoret, som 
videreformidler til valgkomite. 
- Kontrollkomite 
- Revisorer? 
 
- Ny valgkomite foreslås av avtroppende styre. 
 

 
Sak 119, 2021-23 
Skitinget 2024 
 

 
Skitinget 2024 v/Arnfinn. 
- Har hatt et møte i arr. gruppe etter møtet med NSF. 
AU, Anniken og Mads. 
- Onsdag kveld – middag skistyret 
- Fredag kveld – middag alle.  
- Søknad om støtte – Fylkeskommune og Bodø 
kommune. 
- Tingmiddag lørdag 
- Underholdning. NSF Makspris. 
Vidar Vang – Bjerkvik 
Min Trio – Bodø (fredag?) 
Vidar Higraf – Bodø. Stand-up 
Toastmaster 
- Nytt møte tirsdag 7. mars. 
 

 

 
Sak 120, 2021-23 
Eventuelt 

 
Eventuelt 
 
Neste styremøte flyttes til onsdag 22. mars. 
 

 

   

 


